
Till årsmötet 2017 i Stockholms Schackveteraner.

Härmed föreslår jag årsmötet att besluta, att 2017 års medlemsavgift

bestämmes till 2016 års belopp med tillägg betingat av inträdet i Stockholms

och Sveriges Schackförbund för dem, som inte betalar förbundsavgift via annan
klubb.

Till årsmötet föreligger ett förslag från styrelsen om en liten avgiftssänkning

och en mbtion med förslag om en stor avgiftssänkning.

Motionärerna har påpassligt hakat på den populistiska trend, som härjar för

närvarande. I och för sig kan det låta bestickande, att en ideell, icke

vinstdrivande, förening skall vara lagom kapitaliserad. Hade nuvarande

kapitalöverskott uppstått inom verksamheten, t ex genom för högt avgiftsuttag

tidigare eller sänkta kostnader, god kapitalplacering e. dyl, skulle en

avgiftssänkning ligga nära till hands.

Men så är inte fallet. Överskottet har uppstått genom anordnarbidrag. (2016

års verksamhet har i och för sig gått med underskott, ca 6.000 kr.) Det har

framgått, att Stockholms Schackförbund inte räknat med att detta bidrag skulle

användas till att sänka avgifterna och ser negativt på en sådan åtgärd. Gör vi

detta ändå, finns det alltså risk för att vi inte får anordnarbidrag fler gånger.

En avgiftssänkning några år med användande av anordnarbidrag skulle gynna

dem, som spelar dessa år, till nackdel för dem, som senare tillkommer.

Pengarna från anordnarbidrag bör användas till förbättringar och nya projekt

goda ideer saknas inte. Verksamheten bör bära sina kostnader - förra årets

underskott och 2017 års underbalanserade budget är ur revisionssynpunkt inte
tilltalande.

Avgörande är dock, att medlemmarna vid möte 13/102016 godtagit, att för

2017 lägga merkostnaden för inträde i Stockholms och Sveriges schackförbund

ovanpå 2016 års avgift. Anordnarbidrag åberopades inte vid det tillfället. Det

finns allt skäl att stå fast och låta denna opinionsyttring bli avgörande.

Stockholm den 14/1 2017

~~
Arne Jansson


